

【重要通知】113 學年度第 2 學期學位考試申請截止日延後至 7 月 11 日

[Important Notice] Extension of the Degree Examination Application Deadline for the 2nd Semester of Academic Year 113 to July 11

本學期起全面實施論文相似度比對新制，為協助學生有更充裕時間完成論文初稿及相似度比對報告，原訂申請截止日 6 月 30 日（週五）延後至 7 月 11 日（週五），逾期不予受理。請擬申請者務必留意下列事項，確保申請文件齊備、格式正確，以順利完成學位考試申請流程：

Starting this semester, a new plagiarism check policy is fully implemented. To allow students more time to complete their thesis drafts and similarity reports, the original application deadline of June 30 (Friday) has been extended to July 11 (Friday). Late applications will not be accepted. Applicants must pay close attention to the following items to ensure complete and correctly formatted application materials and successfully complete the degree examination application process:

依據《學位考試細則》第六條規定，論文應依本校「研究生畢業論文格式條例」撰寫，請務必確認初稿格式正確。

According to Article 6 of the Degree Examination Regulations, theses must be written in accordance with the university's 'Graduate Thesis Format Guidelines.' Please make sure the draft format is correct.

論文比對結果報告書之表格內容應完整，不得留有任何空白欄位。

The plagiarism comparison report form must be completely filled out, with no blank fields.

電子回條與相似度比對截圖中之檔案名稱須相符，並應明確標示學生姓名或學號，以利辨識與審查。

The file names in the electronic receipt and the similarity check screenshot must match and clearly indicate the student's name or student ID for identification and review purposes.

申請所需文件之格式與內容務必完備，論文相似度亦應符合各系所之規定標準。

All required documents must be complete in both format and content. The thesis similarity rate must also comply with departmental standards.

如有疑問，請洽註冊組承辦人員。敬請同學務必把握時程，妥善準備。

If you have any questions, please contact the Registrar's Division staff. Students are kindly reminded to manage their time well and prepare thoroughly.